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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  45.
pontjában  foglaltak  megvalósulása  érdekében  mellékelten  megküldöm  Demeter  Márta  (LMP)
országgyűlési  képviselő  "Milyen  garanciát  kaptak  a  letelepedési  kötvényt  vásárlók  a  magyar
államtól arra, hogy a kötvények értékesítésével megbízott offshore-cégektől valóban visszakapják a
pénzüket?(2)" című,  K/14296.  számú  Demeter  Márta  (LMP) országgyűlési  képviselő  "Hány
offshore-céggel van jelenleg szerződése a magyar államnak a letelepedési kötvények értékesítésével
kapcsolatban?(2)" című,  K/14297.  számú  Demeter  Márta  (LMP) országgyűlési  képviselő
"Mennyit kell visszafizessen a magyar állam a letelepedési kötvényes off-shore cégeknek az öt év
után  lejáró  kötvénycsomagok  után  2021-ben?" című,  K/14299.  számú  írásbeli  választ  igénylő
kérdésére adott válaszomat.



Címzett: Demeter Márta (LMP)
Benyújtó: Gion Gábor, Pénzügyminisztérium államtitkára 
Belső iktatószám: PM/23048/2020 

Tisztelt Képviselő Asszony!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Varga Mihály
miniszterhez benyújtott, Demeter Márta (LMP) országgyűlési képviselő "Milyen garanciát kaptak
a letelepedési kötvényt vásárlók a magyar államtól arra, hogy a kötvények értékesítésével megbízott
offshore-cégektől  valóban visszakapják a pénzüket?(2)" című,  K/14296. számú  Demeter Márta
(LMP) országgyűlési képviselő "Hány offshore-céggel van jelenleg szerződése a magyar államnak
a letelepedési kötvények értékesítésével kapcsolatban?(2)" című, K/14297. számú Demeter Márta
(LMP) országgyűlési  képviselő  "Mennyit  kell  visszafizessen  a  magyar  állam  a  letelepedési
kötvényes  off-shore  cégeknek  az  öt  év  után  lejáró  kötvénycsomagok  után  2021-ben?" című,
K/14299. számú írásbeli kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.
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